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Förvaltningsgruppens sammanträde 2022-10-20 

Närvarande:  
 
Arbetsgivare 
  
Stadsdelsdirektör Ann-Christine Hansson 
Äldreomsorgsavdelningen 
Förskoleavdelningen 
Socialtjänstavdelningen 
Ekonomiavdelningen 
HR-avdelningen  

Lena Slotte  
Lena Forsberg  
Anna Hamlin 
Catharina Liljedahl 
Pål Tennek 
 
 
 

Facklig organisation  
 
Kommunal 
Lärarförbundet 
SACO 
Akademikerförbundet SSR 
Ledarna 
Vision 
Vårdförbundet 

 
Peter Olsson, Roberto Vivar 
Jenny Hallgren  
Förhinder 
Frida Vernström  
Förhinder  
Rolf Nyström 
Förhinder 
 

  
 
Tidpunkt: 2022-10-20 kl. 13:00 – 15:00 
          
Plats: Digitalt via Skype  
 
 

 1. Dagordning 
 
Utsänd dagordning fastställdes.  

 2. Protokollsjustering 
 
Anmälan av justerat protokoll från förvaltningsgruppens sammanträde 22 september 2022.  
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  3. Information 
 
Stadsdelsdirektören  
Förändring i staben from 1 december 2022 kommer den administrativa funktionen flyttas till 
ekonomienheten. 
 
Äldreomsorgsavdelningen 
Mycket positiva aktiviteter pågår på enheterna med återhämtningsbonuspengarna och den 
extra 2000kronan för att stärka teamen. 
 
Förskoleavdelningen 
Fler barn inskrivna nu i höst än vad stadsdelen planerat för. 
Frånvaro bland medarbetarna är hög vilket gör situationen komplicerad. 
En enkät om arbetsmiljön är ute just nu bland medarbetarna och mätning sker av antalet barn 
för att få en uppfattning av arbetsbelastning mm 

 
Socialtjänstavdelningen 
En avdelningsdag gick av stapeln i förra veckan som var mycket lyckad. 
Ett bygge planeras bredvid nuvarande lokaler på Lindhagensgatan 76, och en del av våra 
lokaler behöver tas i anspråk som skyddszon, en första information har gått ut till alla 
berörda medarbetare. 
 
Ekonomiavdelningen 
Förarbete inför stadens budget är påbörjat, vilken kommer 16 november. 
 
HR-avdelningen 
Uppstarten av medarbetarenkät för 2023 är på gång och arbetet är påbörjat på avdelningen. 
 
Tidplan för samverkan av VP 2023 håller på och tas fram och presenteras vid nästa tillfälle.  

 

 4. Nämndärenden/handlingar till stadsdelsnämndens nästa sammanträde 
den 27 oktober 2022  
-Stadsdelsdirektören gick igenom ärendelistan. Ärendena finns att läsa på: 
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/kungsholmens-stadsdelsnämnd 

Stadsdelens ekonomiska läge ser lika ut som förra månaden, enbart vissa mindre 
förändringar. 

 
 

5. Systematiskt arbetsmiljöarbete 
 
Den nya rutinen för uppföljning av arbetsmiljöarbetet i stadsdelen innehåller en enkät och en 
checklista för att följa upp det systematiska arbetsmiljöarbetet. Enkäten kommer att skickas 
ut inom ett par veckor. 
 
Handlingsplaner för medarbetarenkäten 2022 
Frågan tas vid nästa tillfälle 
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Arbetsgivarens information om situationen kring Covid 
Viss smittspridning inom äldreomsorgen, cohortvård finns, skyddsutrustning finns att tillgå 
för besökare som ombeds respektera detta. 
 
Flytt till tekniska nämndhuset 
Projektgruppen träffas var 14:e dag, styrgruppen träffas 1 ggn per månad. Inventering av 
möbler pågår just nu, beläggningsgraden mäts också just nu dvs hur många som faktiskt är på 
plats. Under oktober och november pågår delaktighets- och förankringsprocess med färdigt 
informationsmaterial till APT samt att det görs en behovskartläggning i form av en enkät 
som arbetsgrupperna svarar på på APT. 

 6. Frågor från de fackliga organisationerna  
-Vision har en kvarstående fråga om stadsdelens brandskyddsarbete, frågan hänskjuts till  
nästa FVG, då handläggare har möjlighet att närvara. 
 
-Vision har frågor om titelbytet från vårdare, och därmed planerad utbildningsinsats. Frågan 
kommer kvarstå till nästa gång. Anna beskriver processen och hur man arbetar med frågan i 
stadsdelen. 
 
-Flertalet fackliga organisationer har frågor om förslagen gällande sammanslagning av 
stadsdelar och förskolans nya organisation, inga ytterligare informationer har kommit till 
arbetsgivarens kännedom än det som lämnats ut offentligt. 

 7. Information från de fackliga organisationerna 
 
-Vision har haft planeringsdag ihop med kommunal, vision är mycket intresserade av 
utbildningsmöjligheten i nya omställningsavtalet. Pål informerar om att klargörande kommer 
om stadens hantering av medlen. 
-Kommunal har startat diskussioner om heltidsresan med förvaltningen, återigen 
-Akademikerförbundet SSR 
-Lärarförbundet en ombudsdag har precis genomförts 

 
 
 
 
 
 

8. Övriga frågor 
 
Anna Hamlin har önskemål om ändringar i samverkansorganisationen inom 
socialtjänstavdelningen, för att förbättra samverkan och för att få likriktning med andra 
förvaltningar. Representationen sviktar i dagsläget från fackliga skyddsombud, det blir ingen 
bra samverkan. Förslaget innebär att APT finns kvar och på SVG närvarar alla enhetschefer. 
Därmed slopas den enhetsvisa samverkan. Förslaget är ett försök under våren 2023 och en 
utvärdering kommer ske. 
Akademikerförbundet SSR är tveksam 
Kommunal vill att samverkan ska fungera och tar inte ställning till förslaget idag. 
Vision ser positivt på förslaget. 
Lärarförbundet avstår 
Anna formulerar ett konkret förslag och ett separat möte bokas. 



 

 
 

Protokoll 
Sida 4 (4) 

 
 

Sekreterare: Johanna Widh 

 
   
Ann-Christine Hansson   
Stadsdelsdirektör   
 Kommunal 
 
 Lärarförbundet 
 
 Akademikerförbundet SSR 
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